



秋月皎潔似佳人,中秋送禮表心意!以一輪皎潔圓月倒映在湖面,秋水舞動粼粼波光,訴不盡深摯思念的清雅意境為設計理念。台北文華東方酒店限量推出質感時尚的中秋禮盒,搭配雅閣中餐廳主廚純手工精心製作的港式奶黃月餅,獨一無二的極致品味絕對是您豪華尊崇的送禮首選。

Ya Ge at Mandarin Oriental, Taipei presents exquisite, tasty mooncakes, packed in elegantly designed boxes inspired by the picturesque vision of the lake glinted in the moonlight with the reflection of the crystal moon, which triggers the romantic nostalgia. The unique and prestigious mooncake boxes are surely the ideal gifts for Mid-Autumn Festival!

月餅訂購單 Mooncake Order Form

即日起開始預購

每盒售價為TWD 1,888,6入共包含

經典奶黃、金華火腿奶黃及南瓜子綠豆奶黃3種口味。

數量 Quantity

取貨日期: 2016年9月4日起 (12pm-10pm) 取貨地點:雅閣中餐廳 (3F)

Order starting from now

單價 Unit Price

Each box is priced at TWD 1,888 with 6 pieces in three flavours: Classic Egg Custard, Jinhua Ham Egg Custard, and Pumpkin Seeds and Mung Bean Egg Custard Pick-up starting from 4 September, 2016 between 12pm and 10pm daily at Ya Ge Chinese restaurant (3F)

宅配金額 Shipping Fee

總計 Total Price

Homemade Custard Mooncake	TWD 1,888				
訂購人 Booker Name:	聯絡電話 Contact Tel:				
傳真 Fax :	E-	E-mail:			
取貨日期 Pick-up Date:		取貨方式 De	elivery: 口自取 Pic	k-up 口宅	記 Shipping
宅配地址 Delivery Address:					
發票種類 Type of Receipt: □兩聯式 Duplicate Uniform Invoice □三聯式 Triplicate Uniform Invoice					
發票抬頭 Company Name:		統一編號 GUI No.:			
付款方式 Payment: 🗆 現金 Cash 🛘 匯款 Bank Transfer 🖺 信用卡 Credit Card					
信用卡別 Credit Card Type: ロ VIS	SA		JCB DINERS	□ Others	
信用卡卡號 Credit Card No.:		信用卡有效	対期限 Valid Date: _	年 (Y)	月 (M)
信用卡持卡人簽名 Card Holder: _					

預訂及相關資訊請治雅閣 +886 (2) 2715 6788;訂單請傳真至 +886 (2) 2715 6636或email: yage@mohg.com To make an order or receive more information, please call Ya Ge at +886 (2) 2715 6788, fax at +886 (2) 2715 6636 or email to yage@mohg.com

- 早鳥訂購優惠:凡於2016年8月15日前預購付款,即享有88折優惠。
- ·大宗訂購優惠:訂購20盒(含)以上至50盒,享9折優惠;51盒至100盒,享85折優惠; 101盒以上,享8折優惠。
- 凡訂購20盒(含)以上,可享台灣本島免費宅配送貨服務一次(限同一地址)。
- 上述優惠折扣恕不可合併使用,亦不可與其他優惠併用。
- 商品若有瑕疵,請於七天內憑發票及商品辦理退貨事宜。
- Early-Bird Offer: Order before 15 August 2016 and receive 12% discount.
- Bulk Orders: Order 20-50 boxes and receive 10% off; order 51-100 boxes and receive 15% off; order 101 boxes above and receive 20% off.
- A free island-wide delivery service to one address is available for 20 boxes or more orders.
- · Offers cannot be used in conjunction with each other or other offers.
- In case of any defects, refund is applicable within 7 days upon presentation of the original receipt and the mooncake box.



台北文華東方酒店

台北市敦化北路158號 158 Dunhua North Road, Taipei, Taiwan mandarinoriental.com/taipei/